
區選已經落幕，雖然建制派在

九龍城區拿到10個議席，議席比

已是18區最高，但泛暴派仍佔大

多數。九龍城區啟德東區議員、經民聯何華漢近日接受香港文匯

報專訪時坦言，今年的區議會肯定會有許多政治議題，建制派議

員只能見步行步，但承諾一定會堅守「一國兩制」和法治的底

線，繼續服務社區，也希望政府能用好區議會這座「橋」，更好

地聆聽民意。
■香港文匯報記者 杜思文
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堅守「一國兩制」踐行為民初心
何華漢冀為社區傳遞法治精神 敦促泛暴派首重民生

何華漢大學畢業一年後即投身社
區工作，至今已經在啟德東服

務了6年，而自己的得票率卻從上屆
的75%跌至今屆的59%，而另一「空
降」候選人在區選報名前一兩星期才
落區，沒有經驗，亦沒有任何資源，
僅憑政治口號就能拿到近2,000票。
他認為，自己雖然贏了議席，但其實
也是「輸家」，日後要思考如何贏回
這些失去的支持。

盼合作惠民 推動民生議題
何華漢續說，整體看來，建制派和

反對派得票比例仍是「四六比」，建
制派總得票數亦有增長，但高票低議
席的選舉結果表明，建制派在單議席
單票制下的把握不夠，甚至很多相當
有經驗的建制候選人，都因為「輸
少少」而失去議席。因此，建制派需
要改變宣傳方法，增強每個小區的動
員能力，更要運用網絡媒體和傳統方
式相結合的宣傳方法，吸引包括年輕
人在內的各個界別選民。
何華漢預測，九龍城區議會接下來

4年將會被泛暴派「控制」，今年一定
會是相當政治化的一年。他十分擔心
過多的政治議題會侵佔區議會中討論
民生議題的時間，「政治無可避免一
定要談，但仍會以民生議題為重。」
九龍城區未來有很多重大的民生議

題，需要所有區議員一起推動，例如
啟德新發展區、土瓜灣重建等項目，
雖然不同立場的議員在政治上的分歧
很大，但仍希望區議會能在資深議員
帶領下，讓大家在民生問題上能有合
作空間。

讓青年懂「口號」難掩罪行
談及自己未來4年的工作展望，何

華漢說，啟德是新區，社區配套設施
如圖書館、學校等，仍有許多不足需
要彌補，同時也希望用自己的議員身
份，幫助落選的區議員重整旗鼓，為
他們提供各種資訊和重投社區的機
會。
對於那些僅憑政治口號而拿到議

席的區議員，何華漢感到十分失
望，強調所謂「勇武派」涉嫌縱
火、動用私刑等嚴重違法行為，絕
對不能被豁免，批評這些區議員是
為了自己的選票，斷送香港的法治
根基。他奉勸所有議員能是其是，
非其非，至少要憑良心做事，不要
讓選民後悔。
何華漢相信，建制派未來作為區議

會中的少數派，一定會用盡所有的方
法守住法治的原則，亦決不會讓泛暴
派觸碰「一國兩制」的底線，他們會
通過在議會中積極游說、辯論等方
式，將法治精神傳達給九龍城區的市

民，尤其要讓年輕人明白「抗爭口
號」等不能掩飾的違法行為。

冀政府活用區會蒐民意
他續指，建制派依舊會竭盡所

能，以「一國兩制」為原則，支持
特區政府依法施政，同時會更好地
給政府提供施政建議、為民發聲，
尤其會更重視居民對特區政府的批
評和建議，一定不會「盲撐」政
府。
在經歷了此次區選風波後，他希望

特區政府能更重視區議會的諮詢和橋
樑作用，多落區、多為居民解答疑
問，也讓區議員有機會幫政府推廣政
策、收集民意。

持續7個月的修例風波，讓不
少香港市民都因「顏色」不同，
與家庭、鄰里、朋友關係緊張，
甚至撕裂，啟德邨也不例外。有
別於泛暴派議員對「藍絲」市民

不屑一顧，何華漢表示，自己的議員辦事處會
向所有人打開大門，並會積極舉行溝通對話活
動，修補撕裂，與特區政府一起，幫助街坊解
開心結。
回憶區選的情況，何華漢直言，這次勝選十

分艱難，區選宣傳時遭遇不公，許多市民更是
出於對政府的不滿而投出「懲罰票」，他甚至
在點票前，已經做好了要「告別」啟德的準
備。何華漢十分感謝投票支持自己的街坊，並

承諾「作為區議員，辦事處的大門一定會向所
有人打開，街坊只要找到我，我會盡自己最大
努力幫忙。」
不過，「立場先行」的政治氣氛已經令社會出現

兩極分化，「淺黃」、「淺藍」這些中間派幾乎消
失。何華漢認為，鄰里之間始終需要互相幫助關
照，表達政治訴求也要以和平理性的方式進行。
何華漢坦言，雖然區議員是一個很小的職

位，但是未來仍會盡力在社區中做一些修補撕
裂的工作，他會與邨內的互助委員會等合作，
籌劃一些街坊之間的分享會、對話會等，幫助
大家處理因家庭、學校、鄰里的政見分歧而導
致的人際關係緊張，慢慢解開大家的心結。

■香港文匯報記者 杜思文

議辦大門無「色」別 盼增對話補撕裂
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所謂日久見人心，時間越
耐，就越多「問題黃絲」浮
面。廣告人兼作家徐俊文一
直以自己個女嘅名「徐緣」
做筆名，令人以為佢係好男

人，呢段時間佢亦以「深黃」自居，仲帶
頭吹雞叫廣告界罷工。不過，佢早前俾老
婆踢爆兩度出軌，最近一次係偷食前港
姐，令一眾「黃絲」都大鬧佢賤格。有連
登「黃絲」亦開post話佢之前扮晒好人支
持員工參與罷工，其實就暗地裡叫員工
Home Office（在家工作），令「黃絲」
深感被騙。潛水成個月嘅徐俊文前日終於
出post回應出軌一事，結果俾人恥笑佢以
前成日教人拆解「關公災難」，但就自己
都拆唔掂。
用個女個名「徐緣」做筆名嘅徐俊文，早

前俾老婆踢爆兩度出軌，第二次係偷食前港
姐鍾溥敏，引起軒然大波。徐俊文一直潛水
冇回應，但臭史就被越揭越多，有人就喺連
登開post，話佢之前叫廣告界喺（去年）12月
初罷工，但原來自己就叫啲員工Home Of-
fice默默工作，再寸埋佢「口講係深黃」，
但事實上就不停接建制陣營嘅廣告嚟做。

安插媒體厚職 出晒面幫小三
喺出軌方面，亦都有唔少網民做偵探咁跟

進。原來，徐俊文舊年創立咗個所謂《悶傳
媒》，而小三鍾溥敏就係《悶傳媒》嘅「總
編輯」嘞。有個叫「Gloria Son」嘅網民噚
日仲喺《悶傳媒》個facebook專頁度留言，
話徐俊文用公司名義每個月出3萬蚊畀鍾溥
敏，變相佢合夥人都有份幫佢「出糧」畀情
婦。幫個情婦幫到出晒面，又難怪老婆要
用大踢爆手段清算個老公嘅。

嗰頭道歉洗底 轉頭同情婦飛
件事就咁沸騰咗成個月，徐俊文終於潛

完水肯浮面，前日喺fb開post，一開頭話
自己之前「沉默」係想「將事件對家人的
影響減到最細」喎，然後先認錯話自己對
老婆同個女「有虧欠」。轉個頭佢就繼續
懶晒關心個女咁話唔想再影響到個女，所
以同老婆「有共識」，未來唔會再用「徐
緣」做筆名，改返用真名徐俊文，而自己
亦都唔會再回應件事。
點知呢個公關回應，好快引起另一場公

關災難，有人自稱係佢老婆個妹，留言鬧

徐俊文人渣，直指佢由始至終都冇同老婆
同埋個女道歉，仲要呢頭叫老婆畀時間佢
諗清楚，轉頭就同情婦外遊，仲有埋機票
證據。呢位姨仔仲鬧爆徐俊文唔好扮關
心個女，踢爆阿老婆明明係要求佢刪咗個
專頁，寸佢根本係唔捨得放棄用「徐緣」
做專頁所得到嘅粉絲，根本仲係消費緊個
女。不過，呢啲留言就似乎俾人刪咗。
網民「Morde Simon」亦鬧爆︰「你玩

爛人地（哋）個名，然後同佢講：『俾
（畀）返你啦我唔用啦』，你真係×街嚟
㗎喎。佢以後因為你，一同人介紹自己，
人地（哋）都會講『哦個×街個女』。」
有人就寸佢︰「不如改名做『徐富』。」
部分網民覺得佢人品有問題，都好厚道

咁冇過問佢家事，但就要求佢澄清返自己
同建制陣營嘅利益關係，叫佢唔好再扮黃
抽水。「李翰潔出少年」︰就話「佢不嬲
都唔係深黃啦，自己號召罷工變Home
Office就真係肉酸。」

網民批盲撐已成港歪風
不過，佢個專頁有9萬個like，都有人留

言撐佢㗎。「熱狗」Billie Ng 就睇唔過眼
話︰「賤格的作家，就有賤格的讀者。都
渣男到咁的地步，正常人呢，保持沈
（沉）默，不多踩幾腳，已算克制。但呢
度竟然有咁多人留言支持佢，仲話欣賞
佢，真心痴（黐）線。」「JC Louie」亦
回覆話︰「徐生事件正好反映盲目支持已
成香港新氣象！從近月香港政治事件更見
一斑！」 ■香港文匯報記者 郭家好
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香港文匯報訊（記者 鄭治祖）再有
泛暴派區議員揚言杯葛周五由政務司
司長張建宗主持的區議員簡介會。九
龍城區議會泛暴派議員昨日發表聲
明，稱區議員簡介會已屬「『具中國
特色』的下屬晉見領導」，是「單向
的接見會」、「行禮如儀」、「無助
於改善社區」云云。多名政界人士昨
日接受香港文匯報訪問時批評，泛暴
派區議員不放過任何一個做政治騷的
機會，根本不想透過溝通解決問題，
只想不斷製造社會對立與不安，撈取
自身的政治本錢。
繼中西區、油尖旺、黃大仙、觀

塘、荃灣、大埔、元朗和屯門後，九
龍城區議會全體泛暴派區議員昨日也
發聲明稱，拒絕出席周五的區議員簡
介會。他們揚言不滿當局「高調恐
嚇」教育界者、「縱容警暴濫權」，
同時不滿只有被抽中才能發言，聲言
簡介會「無助於改善社區」，反建議
政府要全面落實「五大訴求」云云。

梁志祥憂耽誤區務
全國政協委員、新社聯會長梁志祥

表示，泛暴派沒有珍惜區議會的平
台，把街坊的福祉置諸度外，只懂利
用議員之名，進行其政治日程，令人
擔心未來4年的地區事務將被擱置，整
天只有政治爭拗。他指出，這樣對大
家也沒有好處，強調任何事都是透過
商討以取得共識，若要一步到位或強
行迫令當局全數依從，除是任性表現
之外，更是另類獨裁。

何俊賢責濫用權力
民建聯立法會議員何俊賢表示，政

府率先打開溝通大門，專程設立交流
平台，由於時間有限，政府盡量讓大
家獲得公平的發言機會，這是無可厚
非，但泛暴派卻不斷尋找藉口、抹
黑，完全是借題發揮。對於有關人等
聲言簡介會只是「單向的接見會」，
何俊賢批評這是一種妄想揣測，政府

還未展開工作，就斷言亂扣帽子，挑
動市民情緒。這批泛暴派分子並非為
建設社區，只是希望借用議員權力，
甚至濫用權力，大搞政治，迫使政府
無力運作，以達到「革命」之實。他
們所謂的溝通只是政治口號，作為攻
擊政府的彈藥。

何啟明斥搞亂議會
工聯會立法會議員何啟明認為，以

泛暴派為「主導」的區議會，自當選
至今，只不斷高舉議員之名，進行一
場又一場的政治騷，凡事以政治目的
為先，毫無誠意處理地區事務，更無
意真正與政府行政部門進行溝通，只
不斷扭曲區議會作為諮詢架構的事
實，把區議會變為攻擊特區政府的工
具。如果泛暴派拒絕與政府溝通，政
府亦可以透過其他諮詢架構進行地區
諮詢，同時也應讓市民看清這批人的
真面目，他們如何搞亂議會，如何不
盡議員應有的責任。

泛暴派成日話建制
「蛇齋餅糭」，但其實
自己亦都大搞「蛇齋餅
糭」，搞到不亦樂乎。
最新一項活動就係油尖

旺區議員、「社區前進」林兆彬搞嘅
「新春一天遊」，帶大家去到鯉魚
門，食海鮮午宴，每個人都只係168
蚊，又話鄙視又要做，叫支持者點好
意思報名啊？
睇返佢個「新春一天遊」，定喺下
個月16號，帶大家玩勻海陸空咁話，
仲有個海鮮宴，有蝦、有海鮮、有雞、

有湯，有成九道菜，都係收每人168
蚊。有網民都忍唔住話︰「嘩！頂你，
識去。」
不過，亦都有泛暴派分子清算佢

用「匪語」喎。「Karina Winning
Fong」就留言叫林兆彬︰「希望日
後盡量唔用『匪語』，香港一直以
來都係叫『新年』、『農曆新
年』，『新春』係大陸『赤色文
化』！」睇嚟班食人血饅頭上位嘅
泛暴派之後都要提心吊膽做宣傳，
免得得罪自己人嘞。

■香港文匯報記者 甘瑜

林兆彬明鬧暗捧 照搞「蛇齋餅糭」
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泛暴再杯葛簡介會
政界批煽對立謀私
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■有自稱是徐的姨仔狠批他消費女兒。
fb截圖

■林兆彬大搞「蛇齋餅糭」。

■■何華漢何華漢（（右二右二））表示表示，，議辦大門會為所有人打開議辦大門會為所有人打開，，承諾會積極承諾會積極
舉行溝通活動舉行溝通活動，，修補撕裂修補撕裂。。 香港文匯報記者香港文匯報記者 攝攝


